
Motie bij behandeling van de Voortgangsnota MRA

Van: Zelfstandig Bloemendaal, Hart voor Bloemendaal

Raadsvergadering: 1 juni 2023

De raad van de gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op 1 juni 2023

constaterende dat:

-De Metropool Regio Amsterdam haar invloed steeds verder uitbreidt.

-De Metropoolregio Amsterdam steeds meer transformeert tot een eigen
bestuursploeg met ongekozen functionarissen zoals burgemeesters,
Commissarissen van de Koning, wethouders en een eigen ambtenarenapparaat met
grootstedelijke ambities die gemeentelijke c.q. lokale belangen verdringen.

-De Metropoolregio niet transparant werkt en eerder een informele
netwerkorganisatie is zonder democratische legitimiteit. De MRA als extra
bovenregionale bestuurslaag van ongekozen functionarissen in strijd is met het
‘Huis van Thorbecke’.

-De Metropoolregio Amsterdam (MRA) op papier een informeel
samenwerkingsverband wordt genoemd, maar de opzet lijkt meer op een officieel
regiobestuur wat zich onder meer uit in de MRA Woondeal die door het college is
ondertekend zonder raadpleging van de raad en zonder participatie van onze
bevolking.

-De Metropoolregio een hechte samenwerking heeft met de Economic Board of
Amsterdam met bedrijven als Tata Steel en Schiphol. De MRA en de Amsterdam
Economic Board zijn partners. Daarbij staat het bedrijfsleven vooraan en hebben
inwoners van onze gemeente een ondergeschikte positie.

-Er geen verslagen worden gemaakt van vergaderingen, besluiten worden genomen
zonder dat sprake is van controle door gekozen volksvertegenwoordigers terwijl
deze besluiten wel vergaande consequenties hebben voor het beleid en het bestuur
van de gemeente Bloemendaal en daarmee directe impact op het dagelijks leven
van onze inwoners en hun leefomgeving.

overwegende dat

-De afvaardiging van een raadslid uit Bloemendaal aan een zogenaamde raadstafel
(waar alleen over de procedure kan worden gesproken maar niet over de inhoud)
enkele malen per jaar volstrekt onvoldoende democratische legitimatie biedt.

-Er onvoldoende mogelijkheden voor raadsleden zijn om de controlerende taak uit
te kunnen voeren.

-De plannen en ambities van de MRA boven het algemeen belang van bewoners uit
Bloemendaal kunnen gaan en zelfs daarmee strijdig kunnen zijn, terwijl gekozen
volksvertegenwoordigers daar niets aan kunnen veranderen.

-De zelfstandigheid van Bloemendaal in gevaar komt.
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verzoekt het College:

-per direct het lidmaatschap van de Metropool Regio Amsterdam op te zeggen en te
zoeken naar democratische vormen van samenwerking in de regio

Zelfstandig Bloemendaal Hart voor Bloemendaal
Rob Slewe Mariely     



oonsghouden

Motie vreemd aan de orde van de dag

Van: Liberaal Bloemendaal

Raadsvergadering: 1 juni 2023

De raad van de gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op
1 juni2023

constaterende dat:

- PWN, de beheerder in opdracht van de provincie Noord-
Holland, van het Nationaal Park Zuid-Kennemerland het

fietspad naar strandafgang Kattendel vanuit Bloemendaal
wegens zandverstuivingen gaat opheffen.

Van mening zijnde dat:

- Dit fietspad voorziet in een grote recreatieve behoefte
om naar het stilte/familie/naaktstrand van Bloemendaal

te kunnen gaan.
- Bovengenoemd fietspad er al zeker in gebruik is sinds de

jaren ‘50 van de vorige eeuw.
- Het opheffen van dit fietspad een veel grotere belasting

zal geven op andere fietspaden.
- De voetpaden veelal onbegaanbaar zijn door de

vernatting dat wandelaars, noodgedwongen, tevens
gebruik zijn gaan maken van de fietspaden.

- De ontstane situatie van het onderstuiven met zand van
het fietspad ontstaan is door het doorgraven van de
primaire zeewering in opdracht van de beheerder PWN.

- De meest Zuidelijke doorgraving, waar de strandafgang
Kattendel zich bevind, tot stand is gekomen omdat de
geplande meest Noordelijke grote financiële risico’s zou
geven vanwege de aanwezige betonnen
verdedigingswerken uit de tweede wereldoorlog onder de
primaire zeewering.

- Bij de overdracht van het gemeentelijk duingebied van
Bloemendaal aan het Nationaal Park Zuid-Kennemerland



er vanuit gegaan werd dat de recreatieve belangen van
Bloemendaal gerespecteerd zouden worden.

- Er een inspanningsverplichting bestaat tussen PWN en de

gemeente Bloemendaal dat na de gegraven sleuven in de
primaire zeewering het fietspad naar Kattendel ins stand
zou worden gehouden.

Verzoekt het College:

- Wederom middels deze motie bij de nieuwe gedeputeerde
staten en alle Statenleden van Noord-Holland aan te dringen
op heroverweging van de beslissing om het fietspad naar
Kattendel af te sluiten en ze op de hoogte te brengen van
deze aangenomen motie

 

Stemmen voor:

Stemmen tegen:



Motie vreemd aan de orde van de dag: Herstel strandslag Kattendel

 

Fractie Hart voor Bloemendaal, Zelfstandig Bloemendaal, GroenLinks, D66 q
ent HARTDatum Raad 1 juni 2023 Bloemendaal

Agendapunt

Onderwerp Herstel duinpad strandafslag Kattendel

 

De Raad der gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op 1 juni 2023,

Overwegende dat:

e De onbegaanbaarheid voorfietsers en voetgangers in noordelijke en zuidelijke richting van

de strandslag Kattendel door zandverstuiving geen toeval is, maar direct is veroorzaakt door

PWN;

e _Hetstille deel van Bloemendaal aan Zee als familie- en natuurstrand ten noorden van

Parnassia bereikbaar moet blijven voor rustzoekers.

e Het fiets-voetpad via Kattendel naar de Kop van de Zeeweg al zeker sinds 1950 bestaat mede

om te voorkomen dat wandelaars gaan rondstruinen in beschermd natuurgebied en dat het

gebod om op de paden te blijven ook veronderstelt dat voldoende voet- en fietspaden

worden gehandhaafd daar waar deze dreigen te verdwijnen door dichtgroeien, vernatting of

het verstuiven en met name in het westelijk deel van de duinen waar voetpaden

onbegaanbaar worden door vernatting.

e De twee exclusief voor fietsers en voetgangers toegankelijke Bloemendaalse strandslagen

Kattendel en Schuitegat zijn opgeheven en alleen nog de twee auto-toegankelijke

strandslagen (Kop van de Zeeweg en Parnassia) zijn overgebleven waardooral het

Bloemendaalse strandverkeer zich daarop richt en het autogebruik wordt aangemoedigd.

e Het gebruik van de fiets om het strand via alternatieve fietspaden te bereiken juist zo veel

mogelijk dient te worden gefaciliteerd omdat het verkeer over de Zeeweg tot grote drukte

leidt en ook niet bevorderlijk is voor het milieu en de volksgezondheid;

e _Op grond van de belofte die in 2011 aan wethouder Schep van Bloemendaalis gedaan

alsmede het gewoonterecht, het ondenkbaaris dat zonder openbaar verkeers- of

beheerbesluit een fietspad van 1.700 meter naar het Bloemendaalse strand wordt

opgeheven alsof sprake zou zijn van een onvoorzien gevolg van een niet-geplande actie.

Verzoekt het College:

e Er bij de Provincie op aan te dringen het fietspad Kattendel te handhaven door regelmatig

vegen of met de hoogte van het zand mee te bewegen door een (al dan niet verplaatsbaar en

doorstuifbaar) vlonderpad.

En gaat over tot de orde van de dag.

WOO/ 4 Ld
TT Áo

Hart voor Bloemendaal Zelfstandig Bloemendaal GroenLinks

eskust Daad -_ Genderen

Vers b Negen: Oseo;2.
 



Kaart uit 1960 met strandslagen naar het strand van Bloemendaal waarop ook Kattendel te zienis
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Ondergestoven fiets-en voetpad strandslag Kattendel



Motie vreemd aan de orde van de dag

Van: Liberaal Bloemendaal

Raadsvergadering: 1 juni 2023

De raad van de gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op
1 juni2023

constaterende dat:

= De buitenverlichting bij Oldebhove al geruime tijd het
niet doet, in ieder geval de hele winter 2022 /2023.

- De wethouder heeft toegezegd, in de
commissievergadering Samenleving van 22 februari
jl., op korte termijn een oplossing voor de verlichting
te zullen verzorgen.

- De wethouder heeft thans, in de

commissievergadering Samenleving van 24 mei jl,
gemeld dat de verlichting pas in het komende najaar
in orde zal worden gemaakt.

- De bestaande verlichting nog aanwezig is en
klaarblijkelijk uitgeschakeld is dan wel niet
functioneert.

Van mening zijnde dat:

- Het veiligheidsgevoel en de veiligheid zelf van de
bewoners van Oldenhove, en van de omwonenden
tekort wordt gedaan met het ontbreken van een
goede buitenverlichting.

= Het ontbreken van een goede buitenverlichting geen
uitstel dient te hebben tot aan het komende najaar.

Draagt hetCollege op:

- om op zeer korte termijn, in ieder geval voordat de
herfst intreed, een functionerende buitenverlichting
rondom Oldenhove te realiseren, al dan niet met de
bestaande armaturen.



Liberaal Bloemendaal
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Amendement

Van: CDA, …

Raadsvergadering: 01-06-2023

Raadsvoorstel: GR Bereikbaarheid Zuid-Kennemerland, jaarplan/begroting 2024

Corsanummer: 1167754

 

De raad van de gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op 1 juni 2023:

Kennis genomen hebbende van de meningsvorming tijdens de commissie Grondgebied van 23 mei

2023,

Constaterend:

Dat de gemeente de raad verzoekt in te stemmen met een positieve zienswijze voor het

jaarplan en de begroting van de GR Bereikbaarheid Zuid-Kennemerland;

Hiermee de raad instemt met de voorgestelde begroting bestaande uit een werkdeel, een

programmadeel en een vrij besteedbaar deel;

Dat het werkdeel (ongeveer een kwart van de totale begroting) zowel studies behelst

alsmede beheerskosten (w.o. personele inzet en het beheren van een

verkeersmanagementsysteem);

Overwegend:

Besluit:

Dat ook studies beschouwd kunnen worden als projecten;

Dat studies evenals projecten éénmalig zijn, met een duidelijk begin en eind;

Dat het eentijdelijke samenwerking van verschillende mensen betreft;

Dat er een opdrachtgeveris cq. opdrachtgevers zijn met een specifiek doel;

Dat met het ‘overhevelen’ van studies van werkdeel naar het programmadeel er een

transparanter begroting ontstaat, immers het werkdeel behelst dan enkel onderdelen die met

beheerskosten van de regeling te maken hebben, t.w. ondersteuning, lobby- en

netwerkactiviteiten en exploitatie (beheer verkeersmanagementsysteem);

Aan beslispunt 2 toe te voegen: “… met de toevoeging dat het overhevelen van studies naar

het programmadeel in de ontwerpbegroting wordt verwerkt.”  
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